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Motion till SSKs och SGSKs årsmöte den 27 maj 2017 

Undertecknad medlem ,Stellan Johansson, vill att  SGSK och SSK bifaller denna 

motion och aktivt arbetar för att samtliga specialklubbar i FA beslutar att lägga ner 

papperstidningen Avance och istället utvecklar en ny tidning/informationsblad.  

Den ska vara i digitalt format liknande den utveckling som många special-och 

rasklubbar övergår till inom SKK.   

Samtidigt så ska kostnaden sjunka och den vinst som det innebär att lägga ner 

Avance i pappersform och nyskapande av digitaltidningen/nyhetsbladet Avance 

ska återinvesteras genom att köpa tjänsten externt avseende artiklar samt betala 

redaktionella kostnader. 

Yrkande : Avancetidningen läggs ner . 

Ett nyhetsblad eller liknande ska ersätta papperstidningen Avance.  

- Innehåll arbetas fram i en process där ”Nyhetsbladet”, Årsboken och information 

på specialklubbarnas hemsidor samt FAs hemsida blir vägledande. 

De samarbetspartners FA har idag vad gäller trycksaker bör kunna bidra med 

beslutsunderlag.   Klart inför 2018. 

Stellan Johansson                                                 

Norra Fjällnäs 329                                              

92064 Tärnaby                                               



 


